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Zápis z výborové schůze TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

8. srpna 2021 

 

Přítomni: Marek Škvor, Eduard Špalek, Ladislav Fiala, Petr Florián, Jan Müller (RK), Vladimír 

Veselý (host) 
 

Omluveni: Kamil Krejcárek, Milan Škvor, František Nerad 
 

 

 

1) Informace pro členy výboru: 

• Náklady na praní dresů a úklid sokolovny činily za 1.pololetí roku 3.440 Kč 

• Podány přihlášky do soutěží OSST Benešov - 2 týmy dospělých + 1 mládeže (14.7) 

• Nákup čerpadla do vrtu - 8.960Kč (19.7.) 

• Na účet přišla dotace ve výši 14.549Kč z programu Provoz, údržba 2021 od NSA (20.7.) 

• Zůstatek stavu pokladny k 30.6. ve výši 16.419Kč vložen BÚ (20.7.) 

• Městský soud v Praze zapsal do spolkového rejstříku změnu funkčního období předsedy. 

Děkujeme AK Škvorová za přípravu návrhu. (20.7.) 

• Uhrazena zálohová faktura firmě Mikel s.r.o. na nůžkový stan ve výši 23.963Kč (29.7.) 

• Losovací aktiv OFS Benešov – online (31.7.) 

• Finanční dar od Prologis Czech Republic ve výši 50.000Kč připsán na BÚ (2.8.) 

• Dodán nůžkový stan od firmy Mikel s.r.o. (2.8.) 

• Na obec Ostředek zaslána žádost o prominutí doplatku nákladů na přístavbu kabin (6.8.) 
 

2) Ekonomika  

• Revizní komise provedla kontrolu dokladů za 2.čtvrtletí. Nebyly zjištěny nedostatky ani 

pochybení. Doklady budou předány účetní firmě BEDAN-ÚČTO s.r.o. ke zpracování 

 

3) Členská základna 

• Noví členové TJ – Š.M. (r.2005 – FO), A.V. (r. 2005 – FO), A.K. (r.2005 – FO), F.P. (r.2006 – 

FO), F.Ch. (r.2005 – FO), O.H. (r. 1983 – FO) 

• K dnešnímu dni neuhradilo členský příspěvek ve výši 200Kč ještě 18 členů, kteří nejsou 

aktivními sportovci. Zkusíme dle možností oslovit osobně. 
 

Hlasování – přijetí nových členů: PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

4) Vybavení / pomůcky pro fotbalovou mládež 

• Děti/rodiče si stěžují na nemožnost kopat na bránu na hřiště (z důvodu bezpečnosti dětí není 

možné nechat branky odemčené. 

• Eda Špalek navrhl umístit branku do prostoru mezi kurtem a kabinami 

• Branka musí být zajištěna proti překlopení a měla by být lehká 

• Prostor bude potřeba urovnat (oslovíme SPZV?) 

• Pro mladší přípravku je dále požadováno zakoupení tyčí a met 

• Láďa Fiala navrhl zakoupení cvičné zdi na trestné kopy 

• Zjistíme cenové relace pro branku a cvičnou zeď a další požadované pomůcky 
 

Hlasování – schválení záměru koupě branky, cvičné zdi a dalších pomůcek: 
 

PRO: 4, PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

5) Antigenní testy Covid 19 / vybavení zápasové lékarničky 

• Na základě aktuálních hygienicko-epidemiologických opatření vydal FAČR /SKFS/ OFS z 

prokázání bezinfekčnosti hráčů a dalších aktérů fotbalových zápasů – certifikát o ukončeném 

očkování, potvrzení o prodělání nemoci ve lhůtě do 180 dnů, potvrzení o provedení testů (PCR / 

antigenní ne starší 72 h, samotest na místě)  

• Na OÚ se osvědčily testy Realy Tech ze slin; cena ca. 60Kč/ks při odběru 4 krabiček po 5 ks 

• Dále je nutné dovybavit zápasovou lékárničku zdravotním materiálem a emulzemi. 

• Eda Špalek zjistí možnost koupě v lékárně přes J.Š. a dá informaci přes chat. 
 

Hlasování – schválení záměru nákupu antigenních testů a vybavení lékárničky: 
 

PRO: 4, PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
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6) Autobusy na zápasy dorostu / áčka 

• Předseda poptal autobusy na zápasy dorostu u firmy Komárek Eurotrans  

• FK Sázava uhradí 50 % nákladů 

• Autobusy objedná TJ k nejvzdálenějším soupeřům – Pečky, Ostrá, Červené Pečky a Městec 

Králové – cena ca. 26 tis. Kč 

• Pro áčko objedná klub autobus na sobotu 16. října do Kamberku 
 

Hlasování – objednání autobusů pro dorost a áčko – viz výše:  

PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

7) Umělý povrch na kurt získaný z Benešova 

• Na základě iniciativy Z.K. získala TJ před 2-3 roky vyřazený umělý povrch (zelený s vysokými 

vlákny). Naložení, dopravu a složení zajistila firma Vasyla Kančije 

• „Staří páni“ povrch odmítl a dlouho ležel u kurtu a překážel, načež si o něj řekl Z.K. a jak se 

ukázalo, byl určen do Kozmic. 

• Na základě rešerše se odhadla cena na ca. 25 tis. Kč 

• Firma V.K. odpracovala na stání u koliby ca. 53 h, což přibližně kompenzuje v případě klasické 

fakturace sumu za povrch. Dořeší se ještě zasypání zámkovky pískem. 
 

Hlasování – na základě výše uvedeného považuje VV hodnotu umělého povrchu ze strany V.K. za 

vykompenzovanou:  

PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

8) Fotbal pro Moravu – dar 

 

• SKFS ve spolupráci s iniciativou Fotbalová evoluce zřídil transparentní účet 

www.fotbalpromoravu.cz 

• Pomoc je určená na pomoc fotbalovým klubům z oblasti postižené tornádem 
 

Hlasování – příspěvek 2.000 Kč : PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

9) Ostatní 

 

• Nůžkový stan 6x3m – přes whats-up schváleno navýšení limitu a koupě stanu včetně všech 

bočnic za 23.963Kč od firmy MIKEL (27.7.) 
 

• Traktůrek na sekání – správce po vyzkoušení vybral model SECO Challenge MJ 102-22HP 

model 2022 – cena 83.000Kč – schváleno přes whatsup (21.7.) 
 

• Ostředecký Votvírák – 25.9.2021 – turnaj ve stolním tenise 
 

• Divadelní představení – 20.11.2021 – DS Chodidlo Bystřice  
 

• Oslava 60 let TJ – 25.6.2022 – stále nemáme informaci o SG Baníku 

 

 

Zapsal dne 8. srpna 2021 

 
 

 

Ing. Marek Škvor 

 

http://www.fotbalpromoravu.cz/

